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Dagsorden, bestyrelsesmøde nr. 78 – online  

 

Tidspunkt: 

26. marts 2025 kl. 15.00 til 16.30 over Zoom. 

 
 
Sted: 
 
Deltag i mødet via Zoom app eller browser: 
https://kpdk.zoom.us/j/4221176243?pwd=azdSU1VWQmw1cHVPV0JjSU-
YvODExQT09 
 
Møde ID: 422 117 6243  
Adgangskode: Toon 
 
 
Bemærk: 
Referat fra møde nr. 77 er formelt set godkendt 14 dage efter udsendelse. 

 
 
Dagsorden: 
 

1. Valg af ordstyrer og referent 

2. Status på initiativer efter sidste bestyrelsesmøde (Tim) 
 

3. Tidsskriftets salgsmuligheder (online og via Open Access) (Benedicte) 
 
4. Årets generalforsamling (Tim) 

 
5. Status, arbejdsgruppe ift. initiativer til at få flere medlemmer/abonnenter 

 
6. Status på forårets og efterårets tidsskrift (Niels) 

 
7. Status på forårets temadag (Niels, Gitte, Benedicte) 

 
8. Status, efterårets temadag (Anthon) 

 
9. Eventuelt 

 

Deltagere: Hanne Meyer-Johansen, Anthon Sand Jørgensen, Benedicte Bernstorff, 

Hanne Føns, Tim Vikær Andersen og Gitte Lyng Rasmussen 

 

Valg af ordstyrer og referent 

https://kpdk.zoom.us/j/4221176243?pwd=azdSU1VWQmw1cHVPV0JjSUYvODExQT09
https://kpdk.zoom.us/j/4221176243?pwd=azdSU1VWQmw1cHVPV0JjSUYvODExQT09
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Ordstyrer: Tim Vikær Andersen 

Referent: Gitte Lyng Rasmussen 

 

Status på initiativer efter sidste bestyrelsesmøde v. Tim 
Copydan: Foreningen har modtaget 40000kr. fra Copydan fra kopiering af artikler i 

2024.  

SL: Aftalen med SL om økonomisk bidrag til foreningen er blevet genforhandlet og 

SL har besluttet at fortsætte med at bidrage til foreningen. Bidraget fortsætter indtil 

videre til 2026.  

Nye priser for abonnenter: Werk har lagt nye medlemspriser ind på hjemmesiden.  

 

Tidsskriftets salgsmuligheder (online og via Open Access) v. Benedicte 
Pga. manglende tid blev dette punkt udsat til næste møde.  
 
 
Årets generalforsamling v. Tim 
Der vil blive stillet forslag om at ændre i titlerne i bestyrelsen så det fremadrettet 
kommer til at hedde forperson i stedet for formand.  
 
Der vil være en beretning fra formanden v. Tim 
Der vil være en beretning fra kassereren v. Hanne Føns  
En del fra den nuværende bestyrelse er på valg.  
 

Status, arbejdsgruppe ift. initiativer til at få flere medlemmer/abonnenter 
Der er blevet ansat en studentermedhjælper til at styre foreningens sociale medier. 
Der er foreløbig blevet lavet flere opslag på LinkedIn om temadagen i maj og artikler 
fra det nuværende tidsskrift. Den øgede aktivitet har allerede bidraget til flere følger. 
Det er vigtigt at bestyrelsens medlemmer liker, kommenterer og deler. Så flere får 
øje på foreningen. Hvis vi har viden om andre socialpædagogiske aktiviteter der kan 
være relevant for medlemmerne, så er vi velkommen til at skrive til studenter med-
hjælperen.  
Der er blevet oprettet en Instagramkonto også, hvor opslagene også lægges. Målet 
er at der kommer opslag 2. gange om ugen.  
 
SL har i forbindelse med genforhandling af aftalen om at bidrage til foreningen spurgt 
til hvad SL får ud af at bidrage til foreningen. SL vil gerne inddrages i forhold til tema-
tikker i tidsskriftet, og spørger til hvordan repræsenteres socialpædagogisk arbejde 
og socialpædagoger i tidsskriftet, at der sættes fokus på temaer der er aktuelle for 
socialpædagoger. Det er vigtigt at der afholdes temadage der er af relevans for med-
lemmerne i SL.  

 
Status på forårets og efterårets tidsskrift 
Der har ikke været noget call for forårets tidsskrift. Det bliver et åbent tidsskrift.  
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Call til efterår 2025: Det aftales at dette har afsæt i temadagen om Etik og at Niels, 
Hanne, Benedicte og Gitte udarbejder dette call.  
 
Forslag til call forår 26 og efterår 26: Social bæredygtighed og efterfølgende et om 
teknologi.  

 
Status på forårets temadag  
Der er på nuværende tidspunkt 53 tilmeldte.  
Det aftales at Benedicte kontakter Werk med henblik på at lave en prototype der gør 
det muligt at lave plakater og flyere i forbindelse med arrangementer. Så vi har mu-
lighed for at gøre mere opmærksom på temadagene.  

 
Status, efterårets temadag  
Anthon har kontakt med FORSA omkring efterårets temadag. Temadagen er i gang 

med at blive planlagt.  


